
PROTOKÓŁ NR 27/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 30 maja 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30, a zakończyło o 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz– Przewodnicząca komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Małgorzata Krysiak

2. Dariusz Woźniak

3. Agata Młodawska

4. Krystyna Konieczna

5. Sławomir Jakóbowski

              Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia- zatwierdzenie porządku obrad.

2. Rozpatrzenie wniosku SP Nr 1 w Kowarach w sprawie rozbudowy rzutni do pchnięcia kulą.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury otworzyła posiedzenie, przedstawiła program oraz

przywitała gości. Program posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad.  2  Do Komisji Oświaty i Kultury wpłynął wniosek ze Szkoły Podstawowej Nr 1, zarządcy boiska

„Orlik” o rozbudowę rzutni do rzucania kulą.

Nauczyciel  wychowania  fizycznego  jednocześnie  jeden  z  patronów  „Orlika”  p.  Dariusz  Woźniak

przedstawił szczegółowo zasady funkcjonowania takiej rzutni wraz z płynącymi  z tego pozytywami.

 Dzieci mniej zdolne do grania w piłkę czy innych sportów ruchowych, świetnie mogą uprawiać inną

dyscyplinę sportu np. rzut kulą.

Radni poparli inicjatywę p. Woźniaka, wiąże się to jednak z kosztami. Rozbudowa rzutni to ok 2 tys.

zł, zakup kul to ok. 2,5 tys. zł. Z „Orlika” korzystają dzieci i młodzież z całych Kowar, więc idea jest słuszna

według radnych.

Ad.  3   W  sprawach  różnych  p.  Dariusz  Woźniak  przedstawił  następnie  inicjatywy  związane  z

usportowieniem  dzieci  w  klasach  1-3.  Uczniowie  Szkoły  Podstawowej  Nr  1  osiągają  dobre  wyniki  w

olimpiadach  międzyszkolnych  w  lekkoatletyce.  Słusznym  więc  będzie  zatrudnić  specjalistę  wychowania

sportowego w klasach 1-3. Roczny koszt takiego przedsięwzięcia to kwota 25 tys.  zł  dla obydwu szkół, tj.

Szkoły Podstawowej Nr 1 i Szkoły Podstawowej Nr 3.



Radni byli za wpisaniem tej kwoty w budżet na 2018 rok.

W  sprawach  różnych  na  prośbę  Przewodniczącej  Komisji  Oświaty  i  Kultury,  p.  Dyrektor  Szkoły

Podstawowej Nr 1, jednocześnie Koordynator przy powstaniu Szkoły Branżowej przedstawiła aktualny stan

realizacji zadania jakie podjęły władze Miasta Kowary.

Według Pani Koordynator wszystko idzie w  dobrym kierunku. Jest zapewnienie pracodawców na

praktyki dla uczniów, dopracowywane są wszystkie szczegóły na otwarcie takiej klasy Szkoły Branżowej.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Oświaty i Kultury wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie na 2018 rok środków, które zabezpieczą

zatrudnienie specjalisty wychowania sportowego w Szkołach Podstawowych Nr 1 i Nr 3. Jest to kwota ok. 25

tys. zł.

2. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o przeznaczenie niezbędnej kwoty w budżecie na 2017 rok (zmiany)

na rozbudowę rzutni na boisku „Orlik” oraz na zakup kul i przenośnych bramek.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


